
 

Dit is een conceptversie van de terugkoppeling uit het MRA Bestuur van 24 februari. Dit 

concept is nog niet bestuurlijk vastgesteld. 

 

1. Opening en mededelingen 

Bij de terugkoppeling is aandacht gevraagd voor de reeds beschikbare onderzoeken voor het 

onderzoek voor de arbeidsmarkt: maak daar goed gebruik van. Er zijn verder geen vragen of 

opmerkingen geplaatst over de terugkoppeling, die daarmee is vastgesteld.  

| Afspraak 1.1 | - De terugkoppeling uit het Bestuur van 27 januari 2023 is vastgesteld. 

In het Bestuur is stand van zaken van de verkenning voor de groenste industriezone 

besproken. De verkenning is aan de slag, het blijkt omvangrijker dan gedacht. Er zal daarom 

wat hulp bij ingeschakeld worden om de vaart er in te houden. Binnenkort komt in het NZKG 

minister Adriaansens op bezoek. Later woont zij ook het NZKG congres bij. Dat zijn 

mogelijkheden om het kabinet goed aan te haken. Daar is dit ook het goede moment voor, 

want het kabinet is er zelf ook nog niet helemaal uit. Om onze lobby richting het Rijk goed 

vorm te geven, helpt het voor dit onderwerp om een gezamenlijke kernboodschap/spreeklijn 

voor de groenste industriezone af te spreken 

| Afspraak 1.2 | - De MRA Directie draagt zorg voor een spreeklijn voor de groenste 

industriezone 
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In het Bestuur is ook gesproken over de handelsmissie die binnenkort plaatsvindt naar New 

York. Dit onderwerp stond per abuis TKN op de agenda, maar bevat eigenlijk een paar 

beslispunten. Het punt is daarom als zodanig besproken. Er zijn een aantal suggesties gedeeld 

voor het handelsdeel van de missie; deze worden meegegeven aan Amsterdam inbusiness, 

die dat deel van de reis verzorgd. Het Bestuur heeft het belang onderstreept van een sobere 

en doelmatige besteding van middelen. Voor deze reis worden daarom de strenge regels 

gehanteerd van de gemeente Amsterdam voor buitenlandse reizen. 

Daarnaast zijn een aantal verbanden benoemd die kunnen worden gelegd om het 

inhoudelijke karakter van de reis verder te versterken. Daarbij valt te denken aan afstemming 

met Amsterdam & Partners, de ontwikkelingsmaatschappijen in de MRA, enzovoort. 

| Afspraak 1.3 | - Het Bestuur heeft kennis genomen van- en ingestemd met de doelen van 

de handelsmissie naar New York 

| Afspraak 1.4 | - Het Bestuur heeft afgesproken dat Arthur van Dijk zal fungeren als 

delegatieleider tijdens de reis 

| Afspraak 1.5 | - Het Bestuur heeft opdracht gegeven om het programma van de reis en de 

delegatielijst verder uit te werken 

In het Bestuur is nog kort gesproken over het tekort aan ruimte voor bedrijven dat speelt in 

de MRA. Naar aanleiding daarvan is als suggestie geopperd om in het kader van de regionale 

bedrijventerreinenstrategie die wordt opgesteld tot een afwegingskader te komen voor welke 

instellingen of bedrijven we willen laten landen in de MRA.  

  

2. MRA Agenda 

In het Bestuur is de procesnotitie voor de nieuwe MRA Agenda in concept vastgesteld. Op 

basis van deze procesnotitie zal de Algemene Vergadering van 24 maart tot opdrachtverlening 

voor de nieuwe MRA Agenda overgaan. 

Het belang van het goed aanhaken van raden en Staten is in het Bestuur onderschreven. Er is 

afgesproken dat Reinier van Dantzig de primair trekker en eerste aanspreekpunt wordt voor 

de nieuwe MRA Agenda, en dat Marja Ruigok en Hugo Bellaart (als portefeuillehouders van 

de twee andere inhoudelijke thema’s) en team van bestuurlijke trekkers completeren. 

Het Bestuur is blij met de voorgestelde aanpak om de deelregio’s verantwoordlijk te maken 

om te komen met een propositie als input voor de MRA Agenda.  



 

| Afspraak 2.1 | - De procesnotie voor de nieuwe MRA Agenda is in concept vastgesteld 

| Afspraak 2.2 | - Reinier van Dantzig, Marja Ruigrok en Hugo Bellaart zijn benoemd tot 

bestuurlijk trekkers voor de nieuwe MRA Agenda, waarbij Reinier van Dantzig primair 

verantwoordelijk is. 

| Afspraak 2.3 | - Het bestuur heeft ingestemd met het gevraagde advies aan de MRA 

Raadtafel 

 

3. Voortgangsnota 2022 

In het Bestuur is de concept Voortgangsnota over 2022 besproken. Dit nieuwe document 

heeft als doel om voor de deelnemers en hun raden en Staten inzichtelijk te maken 

welke activiteiten we het afgelopen jaar hebben uitgevoerd. Zijn kunnen vervolgens hier 

het gesprek over voeren in hun college en met de raad/Staten, en op basis daarvan met 

wensen en opvattingen komen voor komend jaar. 

Het Bestuur was erg enthousiast over het document, en verwacht dat het een goede 

bijdrage kan leveren om het gesprek tussen raden en Staten en hun bestuurders te 

faciliteren. Voor een volgende versie kan nog een slag gemaakt worden qua 

afbeeldingen en visuele ondersteuning/aankleding.  

| Afspraak 3.1 | - Er is ingestemd met de opzet en inhoud van de Voortgangsnota 

| Afspraak 3.2 | - Het Bestuur heeft ingestemd met het gevraagd advies aan de raadtafel 

over de Voortgangsnota 

 

4. Verantwoording 2021 en 2022 

In het Bestuur is de verantwoording over 2021 en 2022 vastgesteld. Door het meerjarige 

karakter van de veranwoording (veel projecten en programma’s zijn jaaroverstijgend, en de 

daadwerkelijke verantwoording richting alle deelnemers pas na afloop van de MRA Agenda 

plaatsvindt) nemen we tekorten en overschotten mee naar het volgende jaar. Daardoor is nu 

een totaal overschot over de afgelopen drie jaar ontstaan van ongeveer 6 ton. Het Bestuur is 

daar tevreden over: het gaat om een zeer klein percentage op drie jaarbegrotingen.  

| Afspraak 4.1 | - De verantwoording over 2021 en 2022 is vastgesteld. 

 



 

5. NOVEX 

In het Bestuur zou eigenlijk ook een presentatie gegeven worden over de NOVEX, maar 

doordat de andere agendapunten meer tijd in beslag namen dan voorzien, was daar niet 

voldoende rijd meer voor.  

| Afspraak 5.1 | - In het Bestuur is afgesproken dat Reinier van Dantzig samen met de 

projectleider van de NOVEX een presentatie voorbereid voor in een volgend bestuur, waar 

we dan voldoende tijd kunnen besteden aan dit belangrijke onderwerp. 

 

6. Rondvraag 

Er zijn geen punten voor de rondvraag ingebracht 

 

 


